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Adaptační kurz prváků z H1.A a V1.A v Příchovicích 

Tak asi začneme tím že to bylo opravdu fantastické, rychle jsme se se všemi poznali a jsme za 

to rády. Když jsme jeli autobusem tam tak byla fakt sranda pouštěli jsem si písničky, 

zpívali…😊 

Když jsme dorazili na penzion tak jsem si jenom odložili věci a šli jsem do Harrachova. Tam 

jsme šli na Mumlavské vodopády tam jsme si udělali pár fotek a šli jsme dál. Vrátili jsme se 

zpět do města a tam nám učitelé dali úkoly na papíře které jsem měli v Harrachově splnit. 

Byla to sranda o tom žádná 😅mezi tím jsme si dali hodně dobrý oběd. A když už jsme měli 

dokončený všechny úkoly tak jsem šli vše odevzdat a vrátili se zpátky na penzion. Ta cesta 

zpátky protože jsem šli pěšky byla náročná ale nakonec jsem to zvládli, ale na to na co jsem se 

těšili byla samozřejmě postel☺️. Když jsme dorazili tak jsem šli rovnou na pokoj a potom na 

večeři. 

To co bylo asi velký plus tak bylo to že jsme měli nějaký určitý čas na večeři i na snídani ale 

mohli jsme jít kdykoliv a ne všichni najednou. Najedli jsme se a do večery jsme mohli být ještě 

kdekoliv venku, no prostě lepší jak základka co si budem že ano😅. 

Poté jsme šli na pokoje a velice jsme si to i tam užívali 😂.Další den jsem šli na rozhlednu 

Štěpánku tak jsme se šli podívat až nahoru chvíli jsem tam byli a pak jsem šli do nějaké 

restaurace na oběd. Poté jsme šli zase na penzion ale byl to ten nejlepší večer, protože jsem 

šli do vířivky a hráli jsme bowling. Opravdu byla sranda a mohli jsme takhle aspoň všechny víc 
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poznat. Další den už jsme jeli domů na jednu stranu by jsme tam ještě zůstali, ale na druhou 

stranu už jsme se těšili domů. Takže podle nás to byl fakt strašně moc povedený adapťák❤️. 

Týna a Adri, H1.A 

  

Postřehy účastníků adapťáku 

Udělali jsme si výlet z Harrachova do Příchovic, který samozřejmě neobsahoval žádné kopce 

😊 

Jako kolektiv jsme se sblížili, hlavně díky stěžování si na naší turistickou procházku a díky 

odpoledne ve vířivce, která nám zpravila naší náladu. 

Zakončení dne bowlingem byl skvělý nápad, díky ostatním jsem zjistila, že zase tak marná 

nejsem. 

 

Nejlepší bylo když jsme se šli všichni potkali v pokoji 28, a když jsem chytala kočku. 

 

Samozřejmě jsem si užila pobyt na pokoji kterej bych nechala bez komentáře 😊 

 

Nejlepší byly šátky, které jsme dostali první den po náročné cestě z Harrachova. 

A také bylo dobré to jak mě Eliška málem udusila smíchem. 
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Nejlepší byly večerní koncerty v pokoji s toaleťákem a každodenní velká útrata v krámku přes 

silnici. 

 

zjistila jsem že jsem velice nesportovní typ a že nesnáším obrovské kopce, ale jinak to bylo 

fajn a jedna malá poznámka - už nikdy nenechte Dana zpívat v mojí blízkosti. 

 

Cejtil jsem se jak v Iráku. Takové výšlapy NIKDY VÍC. Nejlepší stejnak byla vířivka. 😊 

 

Adaptace proběhla úspěšně. Budu asi vzpomínat na to jak jsme všichni přeplnili vířivku ve 

wellnessu. Doufám že už nikdy nepůjdu z Mumlavských vodopádů pěšky do hotelu. 

 

Po náročném dni, kdy jsme ušli asi 

725326km jsme šli do bazénu v našem 

hotelu a celá třída jsme se naskládali 

do vířivky. 

 

Díky krásným dlouhým turistickým 

výšlapům mám tělo jak modelka a díky 

tomu se nikdo z nás nemusel stydět za 

svou postavu ve wellnessu. 

Harrachov 

Se třídou jsme jeli do Harrachova na Mumlavské vodopády. Po prohlédnutí vodopádu jsme se 

vydali zpět do Harrachova, kde jsme měli rozchod na dvě hodiny. Došli jsme se najíst do místní 

restaurace, porozhlédnout se po 

Harrachově a na bobovou dráhu. Po 

cestě jsme plnili vtipné úkoly 

například: skupinové focení na 

záchodě, vyfocení německé 

poznávací značky, vyfocení se a 

zahrát si kámen, nůžky, papír s cizí 

osobou. 

Bobovka byla trochu dražší ale za 

ten zážitek to stálo. Bobová dráha 

byla dlouhá, takže jsme mohli jet 

rychle a bylo to jak na horské dráze, 

s tím že jsme si mohli určit rychlost 

jízdy. Okolo dráhy byla překrásná příroda, vypadalo to tam trochu jako v lese. Skrze stromy 

prosvítaly sluneční paprsky. Byl to krásný zážitek a dlouho na něj nezapomeneme. 

Líza, H1.A 
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Rozhovor s učitelem Mgr. Františkem Fidlerem 

 

1. Přibližně v kolika letech Vás napadlo, že byste se v 
budoucnu chtěl stát učitelem a z jakého důvodu? 

- Asi tak 22 letech, když jsem byl v posledních 
ročnících VŠ. Studoval jsem v Brně 
Masarykovu univerzitu, Fakultu sociálních 
studií a jít učit z této fakulty byla jedna z 
možností. Jsem z učitelské rodiny, učitelkou 
byla moje matka i babička, takže jsem viděl 
plusy i mínusy této práce odmala. Úsměvné 
může být, že jeden můj příbuzný byl za 1. 
republiky poslanec za okres Jablonec nad 
Nisou a jako učitel působil i jako odborník na 
školství a dnes polovina studentů dálkového 
studia k nám dojíždí z tohoto regionu a já je ve škole vzdělám. 

2. Jaké všechny předměty učíte, který z nich je Váš nejoblíbenější a proč? 

- Učím logicky společenskovědní předměty a dějepis, což mám vystudované a vedle toho 
i zeměpis a sem tam mi k tomu přibude i něco navíc, ale je to jen v malém množství . 
Nejradši jsem měl vždy dějepis, a to už odmala. 

3. Kdybyste nebyl učitelem, jaké jiné zaměstnání byste si vybral? 

- Jsem rád, že jsem si v životě zkusil i období, kdy jsem vůbec neučil anebo měl učení jen 
na půl úvazku. Školství a školy mohou být někdy velký skleník, ve které učitelé, kteří 
nezažili nic jiného v životě než školu, můžou zahnívat. . Bavilo by mě určitě psát nebo 
něco vymýšlet, ale nechtěl bych pracovat z domova. Distanční výuka pro mě byla peklo. 

4. Kolik let už učíte a jak dlouho myslíte, že ještě budete učit? 

- Učím od roku 2002 s roční přestávkou a několika lety, kdy jsem učil jen na půl úvazku. 
Jak dlouho ještě, ví Bůh. Svoji práci mám rád, ale pokud bych přestal učit, tak bych se 
určitě nezhroutil. 

5. Baví Vás pořád učitelské řemeslo, nebo už to berete spíš jako povinnost? 

- Zkusil jsem si za těch 20 let učit od těch nejmenších (kroužek s prvostupňovými dětmi) 
přes 2. stupeň základní školy přes střední školu s denním i dálkovým studiem až po 
kurzy pro vysokoškoláky. A zjistil jsem, že střední škola mi vyhovuje. Pro mě je důležitá 
dobrá atmosféra během hodin a komunikativní studenti. A kdyby mě ta práce nebavila, 
tak bych jí nedělal. 

 

 



6 

6. Jaká je Vaše zkušenost s žáky, které učíte? Vycházíte s nimi dobře, nebo je to občas těžké? 

- Zažil jsem v minulosti, když jsem začínal, i velmi vypjaté vztahy z pozice učitele s 
některými studenty na jedné základní škole, ale na hotelovce si nemůžu stěžovat. 
Myslím, že 98% mých pracovních dnů je o tom, že ráno (spíš po desáté ) přijdu s dobrou 
náladou a odpoledne odcházím s dobrou náladou. A to že je občas zamračeno, to patří 
k životu. Kdyby nebylo to špatné, tak si toho dobrého nevážíme. 

 

Eliška, H1.A 

 

Rozhovor s paní učitelkou Koukalovou 

1. JAK JSTE SE DOSTALA NA TUHLE ŠKOLU? JAK DLOUHO ZDE UČÍTE?  

Před 11 lety jsem se stěhovala ze Znojma, mého rodného města, do Mladé Boleslavi. Rozeslala 

jsem na střední školy v Boleslavi životopis a tehdejší paní ředitelka zrovna hledala učitelku 

německého jazyka. Od září 2011 učím na této škole (s pauzou na mateřské a rodičovské 

dovolené).  

2. CO DĚLÁTE VE VOLNÉM ČASE?  

Nejraději jsem s rodinou. Ráda cestuju, jezdím 

na výlety, koukám na filmy, poslouchám hudbu, 

lyžuju a jezdím na kole.  

3. JSTE RÁDA, ŽE JSTE NA TÉTO ŠKOLE?  

Ano, škola je rodinná, všichni se známe, mám 

prima kolegy a kolegyně a se studenty je sranda 

 

4. BAVÍ VÁS PRÁCE UČITELE?  

Většinou ano. Nebaví mě tahat z žáků 

omluvenky a napomínat je.  

5. CHTĚLA BYSTE ZMĚNIT POVOLÁNÍ, 

POPŘÍPADĚ KTERÉ?  

O změně povolání zatím neuvažuji, ale nikdy 

neříkám nikdy… Třeba jednou budu pracovat v hotelu a budu ráda, když mě absolvent naší 

školy zaměstná    

Maya a Michal, H1.A 
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Nový obor startuje 
 

Obor Veřejnosprávní činnost se na hotelovce rozjíždí! Letos máme první třídu, třídu V1.A. Jaké 

jsou dojmy studentů po prvních dvou měsících? Zeptali jsme se! 

 

1) Co se ti vybaví, když se řekne adaptační kurz? 

2) Jak si spokojen s třídním kolektivem 😊 

3) Který předmět ti přijde nejzajímavější a s kterým se zatím nejvíc pereš 😊 

4) Jak ti jde psaní všemi deseti? 😊 

5) Jeden zajímavý postřeh (zážitek) za poslední dva měsíce ze školy 😊 

 

 

1) Když se řekne adaptační kurz vybavím si samozřejmě mou třídu a všechny ty zážitky které 

jsme tam spolu prožili. Plus na hrozný výstup na rozhlednu. 

2) Naše třída je moc fajn. S někým se bavím vice s někým méně, ale to je normální.  Zatím spolu 

všichni dobře vycházíme a doufám, že to tak i zůstane. 

3) Nejzajímavější předmět, který mě nejvíce baví ale také se s ním velmi peru jsou práva. 

4) Psaní všema deseti by se dalo popsat jedním slovem – HRŮZA!!! Snažím se při hodinách 

nepodvádět a o opravdu psát všemi deseti ale upřímně vůbec mi to nejde a budu muset ještě 

hodně trénovat. 

5) Postřeh - většina učitelů k nám přistupují už více jako k dospělým  

Zážitek - za mě je to každá hodina IT. Je tam vždy skvělá atmosféra a naučíme se spoustu věcí 

ZÁBAVNOU formou + si společně můžeme pouštět písničky. 

 

xxxxx 

 

1) Když se řekne adaptační kurz, tak si představím kurz, při kterém se seznámíme s nějakým 

kolektivem. 

2) S třídním kolektivem jsem spokojen. 

3) Ze všech předmětů mi přijde nejzajímavější španělština a nejvíc se peru s právem. 

4) Psaním všema deseti mi jde zatím dobře. 

5) Záchody se mi zdají čisté oproti základní škole. 

 

Valérie a Vojta, V1.A 
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Moje cesta na hotelovku 

Začaly přijímačky a já jsem chtěla za každou cenu maturitu. Tak začalo učení bylo to náročné, 

ale ne zas takové drama, jak strašili učitelé. Nejdřív jsem se nemohla rozhodnout na jakou 

školu půjdu, ale nakonec jsem podala první přihlášku na Karmel cestovní ruch a mediální 

tvorbu a tu druhou na tuto školu na gastronomii a hotelnictví a abych byla upřímná blíže jsem 

měla k hotelnictví. Můj otec má vystudovaného číšníka a moje teta má vystudovanou 

hotelovku, takže to mám tak trochu v krvi. No a přišel den přijímaček a musím přiznat, že to 

byl trochu stres, ale nakonec to dobře dopadlo. Když přišli výsledky tak jsem zjistila, že jsem 

se dostala na obě školy, a tak se stačilo jenom rozhodnout na jakou školu půjdu, ale já už měla 

vybráno, hotelovka. Cítila jsem se tam líp a přišlo mi tam lepší prostředí a také přátelštější. No, 

a tak jsem se tu ocitla. 

Verča, H1.A 

 

Monstrum: Příběh Jeffreyho Dahmera  

S kamarádkami jsme se rozhodli napsat o populárním seriálu/dokumentu o sériovém vrahu 

Jeffreym Dahmerovi. Seriál se nám všem líbil, a proto ho chceme těm, co o něm neslyšeli, 

představit a zhodnotit.  

Seriál pochází z roku 2022, takže je dost aktuální. Hlavní roli Dahmera ztvárnil mladý americký 

herec Evan Peters. Roli sociopatického šílence a nekrofila zahrál dle našeho názoru skvěle. 

Jeho prázdný avšak ďábelský výraz naháněl člověku husí kůži. Dokázal zahrát šíleného 

záporáka tak dobře, že ho člověk z hlouby duše nenáviděl a hnusil se mu. Tak se dle mého 

názoru pozná dobrý herec. Herecké výkony v tomto dokumentárním seriálu jsou bez debat 

10/10.  

Seriál byl pojmut zajímavě. Časové linie se často měnili a tak člověk musel neustále být 

v pozoru, protože každičký detail tu hrál velkou roli.  

Během sledování se dozvídáme, proč Dahmer dělal to, co dělal. Co ho k tomu vedlo. Fakt, který 

mi ale přijde celkem šílený a hoden zmíňit,je ten, že Jeffrey Dahmer neměl žádnou mentální 

poruchu, kromě teda sociopatie. Je zajímavé a do určité míry jaksi fascinující vidět, jak moc je 

v životě člověka důležitá láska a způsob, jakým ji vaši blízcí vyjadřují. Lásku a pocit bezpečí 

Dahmer totiž moc nedostával, a tak ji ani neuměl správně vyjádřit. V hlavě to měl celé 

popletené a to ho potom vedlo k vraždám.  

Seriál je v celku explicitní a grafický, proto bych ho nedoporučovala lidem slabší povahy.  

Celkové hodnocení: 
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JEFFREY DAHMER 
 
Jeffrey Dahmer byl americký sériový vrah,kanibal a nekrofil kterému se připisuje mezi lety 1978 
až 1991 sedmnáct vražd mladých mužů a je považován za jednoho z nejzvrácenějších sériových 
vrahů. 
Už jako malý se zajímal o pitvání mrtvých zvířat, což v něm v pozdějších letech probudilo větší 
a mnohem zvrácenější choutky. 
 
Jeho první obětí se v roce 1978 stal devatenáctiletý Steven Hicks, který si Dahmera stopl při 
cestě na koncert. 
Jeffrey Stevena přesvědčil, aby s ním zašel před koncertem na drink k němu domů a když chtěl 
Steven odejít, tak ho praštil činkou do hlavy a poté uškrtil. 
Tělo po vraždě rozpitval, kosti rozmlátil kladivem a maso rozpustil v kyselině. 
 
Později začal v barech lovit muže, které pozval k sobě domů, kde je omámil, znásilnil a nakonec 
zabil. 
Často svým obětem platil za to, aby mu pózovali nazí. 
Některé části těl si nechával v mrazáku a občas je i jedl. 
Obětem vyvrtával díru do lebky, do které nalil kyselinu chlorovodíkovou. 
Chtěl tak dosáhnout toho, že oběti budou naživu, ale submisivní a neschopni útěku. 
 
Poslední obětí Jeffreyho Dahmera se stal dvaatřicetiletý Tracy Edwards. 
Během focení fotek mu Dahmer přikládal ucho k hrudníku a 
prohlašoval, že se nemůže dočkat, až Tracymu vyřízne srdce a 
následně ho sní.  
 
Když nedával pozor, Tracy uděřil Jeffryho do obličeje, vyběhl 
z bytu a přivedl policejní hlídku. 
V bytě našla policie polaroidové fotky, na kterých byla nahá, 
mrtvá těla. 
Dahmer byl následně zadržen a zatčen. 
 
Při pozdější domovní prohlídce našla policie čtyři useknuté 
hlavy, sedm lebek, v lednici pak useknuté části těl a dvě srdce. 
 
Dahmer se přiznal k sedmnácti vraždám a od soudu odešel s 
patnácti doživotními tresty a sedmdesáti lety navíc. 
 
28.listopadu 1994 Dahmera ubil jeho spoluvězeň k smrti kovovou tyčí ve vězeňské koupelně. 

 
Ema, Sabina, Zuzana, Kája, H1.A 
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Přednáška na Metropolitní univerzitě Praha 

25. října se naše třídy H2 a H3 zúčastnily exkurze na MUP. Naši cestu jsme zahájili v půl deváté 

ráno na Černém mostě, odkud jsme se přesunuli do Strašnic, kde se tato univerzita nachází. 

Na programu byly 3 přednášky na téma: 

1. Situace v otázce turismu po covidové situaci 

2. Problémy cestujících s handicapem 

3. Prosazování eventového průmyslu 

Všechny přednášky působily velice zajímavě a 

druhá přednáška v pořadí byla dokonce 

prezentována v anglickém jazyce. Reprezentací 

z Norska, konkrétně pak norským velvyslancem 

a dvěma lektorkami z University of Stavanger. 

Tato exkurze ovšem nebyla jen o edukaci, ale 

také o reprezentaci MUP. Bylo o nás velmi 

dobře postaráno. Mezi přednáškami jsme 

dostali malé občerstvení a celou exkurzi jsme 

ukončili výborným obědem. Názory 

zúčastněných žáků byly v zásadě kladné a 

všichni se těšíme na další příležitost k návštěvě.  

 

Anička, Vojta a studenti H2.A 
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Last Of Us : Part 1 

Příběh : 

Na začátku hry nejdříve hrajeme za dceru (Sarah), probudili jsme se uprostřed noci protože 

nám volal strejda Tommy, zřejmě vyděšený a zmatený opakovaně nám (Sarah) říkal aby jsme 

telefon předali jejímu tátovi (Joel), mezitím co hledáme Joela po baráku jsme v koupelně našli 

noviny na kterých se píše ohledně záhadné infekce která způsobuje agresivitu u lidí ale 

náznaky také kanibalismu, poté pokračujeme do ložnice našeho otce kde je puštěná televize, 

můžeme vidět reportéku mluvící o té infekci ale poté se vysílání přeruší a z okna vidíme několik 

výbuchů, vyděšená Sarah pokračuje dolu po schodech kde najde telefon Joela, vidíme několik 

zpráv od strejdy Tommyho kde píše že je na cestě k nám, poté k nám přiběhne vyděšený Joel 

který je donucený zastřelit svého infikovaného souseda.. Poté přijede strejda Tommy a 

nastupujeme k němu do auta a jedeme pryč z města aby jsme se vyhnuli infikovaným.. po 

cestě se dostaneme k nemocnici kde na nás vyběhne několik infikovaných pacientů, Tommy 

jen tak tak ujede a pokračujeme po cestě.. bohužel začala již panika a dostali jsme se do 

autonehody.. po probuzení zjistíme že má Sarah zlomenou nohu a tak jí Joel nese v náruči, 

běží s ní a s Tommym přes různé uličky dokud se nedostanou přes restauraci na konec města 

kde  běží po nějaké polní cestičce, nahání je jeden infikovaný ale díky nějakému *pěšákovi* 

poslaný vládou aby nepustil nikoho skrz, již zde nastává náš problém.. nepustí nikoho skrz a je 

nucený svým nadřízeným i po zjíštení že Joel nese svojí dceru je zastřelit, Joel i se Sarah uskočí 

a Tommy co byl pozadu aby držel infikované co nejdál od Joela a Sarah pěšáka zastřelí, bohužel 

zjišťujeme že Sarah byla zasažená do břicha a vlastní dcera Joelovi umírá před očima.. za 20 let 

po vypuknutí infekce dostáváme na starosti děvče jménem Ellie a možná díky ní našli i 

záchranu pro celý svět... Celý příběh zde samozřejmě psát nebudu ale jenom krátký úvod do 

hry. 

 
Osobně musím říct že je to jedna z mála příběhovek co mně kdy bavila.. 

Milovníci zombie si tuto hru ZAMILUJÍ!  
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Grafiku v novém remaku na PS5 musím pochválit protože to je něco neskutečného, celá hra 

má díky ní skvělou atmosféru kterou nikde jinde nenajdeme. 

Za mně je Last Of Us: Part I nejlepší příběhovka kterou videoherní průmysl má. Emocionální a 

skvělý příběh je provázen perfektně napsanými postavami, které působí neskutečně 

věrohodným dojmem. 

 

 
 

Komu se všechno toto nechce číst tak zde má lehkou recenzi : 

Příběh - 10/10 

Dabing - 10/10 

Grafika - 10/10 

Hratelnost - 8/10 

Plusy : 

Emotivní a výborné vypravování 

Vyvážení nepřátelé 

Grafické zpracování 

Využítí DualSense 

Mínusy :  

Žádné, zkoušel jsem najít jakékoliv ale nikde nic. 

 

Martin, H1.A 
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Historie rockové hudby 

Rocková hudba začala ve Spojených státech amerických. Bylo to koncem 40. a 50. let.  Ovlivnil 

Gospel , Country , Funk a Jazzové hudby.  

Chuck Berry 1926-2017 

Chuck Berry vynalezl Rock and Roll a je nazýván otcem 

Rocku. Narodil se v roce 1926 v Missuri USA byl ženatý 

a měl čtyři děti. Pocházel z černošské rodiny ze střední 

třídy a ve velmi raném věku se zajímal o hudbu , měl 

zvláštní život a dvakrát za život šel do vězení , ale 

přesto dosáhl kariéry v hudbě s písněmi Maybellene a 

Roll over Beethoven. Tolik hvězd zpívalo písně Chucka 

Berryho např. Elvis Presley , Jimi Hendrix , Beatels , 

Rolling Stones a David Bowie. Bohužel zemřel v roce 

2017 bylo mu 91. 

Chuck Berry 

Elvis Presley 1935-1977 

Elvis Presley byl americký zpěvák a herec. Byl pojmenovaný 

král Rocku. Narodil se v roce 1935 v Missisipi USA. Byl 

ženatý a měl jednu dceru. Elvis byl extravagantní osobnost 

s dlouhými černými vlasy a divoké barvené oblečení. Elvis 

se stal dospívajícím dívčím idolem a křičeli hodně když ho 

viděly ,zvláštně když on zvykle houpal boky. Udělal přes 30 

filmů. Kombinace na jeho písně a filmy , které natočil udělal 

z něj velmi bohatého muže. Některé z jeho nejlepších písní 

jsou- Burning Love , Cant help falling in love with you a Its 

now or never. Jeho sláva ho ovládla a změnil svůj životní 

styl a byl na drogách. V létě 1977 zemřel na infarkt , který 

byl způsobem zneužíváním drog. 

 

Elvis Presley 

 

Red Hot Chilli Peppers 

Red hot chilli peppers vznikla v Los Angeles v roce 1983 , v kapele jsou čtyři členy Anthony 

Kiedis , Flea , Chad Smith a John Fruicante. Byli velmi úspěšní s mnoha singly no 1 a mají 19 
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cen Grammy. Jejich nejznámější písně : Californication , Dark Neccecities ,Scar Tissue, Snow 

Hey Oh, Otherside , Under the bridge , Give it away a Dani California.      Moje nejoblíbenější 

kapela.                       

 

Daniel, H1.A 

 

The Beatles                                                         

The Beatles jsou Britská skupina. Tvořili jí: John 

Lennon, Paul McCartney, George Harrison a 

Ringo Starr. Patří k nejúspěšnějším a 

nejuznávanějším kapelám v historii. Jejich Hudba 

je dodnes hraná a oblíbená po celém světě.                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

Skupina Beatles vznikla v červenci roku 1957. V 

říjnu 1962 vydali první singl s názvem Love Me 

Do, který se dostal na 17. místo nejprodávanějších desek. Druhý singl Please Please Me 

velkým hitem v celé Británii, kde se dostal až na druhé místo celonárodního žebříčku. Poté 

začali dělat koncerty po Evropě a stali se tak symbolem šedesátých let. Skupina se rozpadla 

roku 1970.  Neustále se objevovaly spekulace o chystaném znovuspojení Beatles. K tomu 

nedošlo a John Lennon byl 8. prosince 1980 zastřelen.       
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Freddie Mercury  

Freddie Mercury, vlastním jménem Farrokha Bulsara byl britský zpěvák narozený na 

Zanzibaru. Už ve dvanácti letech založil se spolužáky školní hudební skupinu The hectics.            

V roce 1970 se stal spoluzakladatelem skupiny Queen. Jejich kariéra začala v klubech a 

barech v Londýně v roce 1973. Na podzim téhož roku 

vydali dva roky připravované album Queen. To se ale 

kvůli špatné kvalitě zvuku neproslavilo. O rok později 

vyšlo album Queen II, jehož součástí se stala 

skladba Seven Seas of Rhye. Tato skladba byla 

původně nahraná bez zpěvu, ale Mercury jí přepracoval 

a stal se z ní první hitový singl a skupina poprvé zažila 

masový ohlas. Rok 1975 znamenal pro Queen ještě 

úspěšnější. Vyšlo přelomové album A Night at the 

Opera. Nejznámější skladbou s alba se stala Bohemian 

Rhapsody. Píseň byla hned dostala na první místo 

hitparád, kde se udržela celých 9 týdnů. Ze šestého 

alba, News of the World, které bylo vydáno roku 1977, 

pocházejí dva velké hity: We Will Rock You a We Are 

the Champions.  Následovala řada úspěchů a v roce 

1984 vydali svoje nejúspěšnější album jménem The Works.                       13. července 1985 se 

účastnili největšího vystoupení všech dob. Koncert Live Aid, který byl pro pomoc hladem 

trpící Etiopii, na kterém vystupovaly největší rockové hvězdy té doby, sledovalo na stadionu 

v Londýnském Wembley přes 72 000 diváků a televizní přenos sledovaly další skoro 2 

miliardy lidí. Jednalo se o největší živé rockové vystoupení. Freddie Mercury brzy zjistil, že 

chytil novou nemoc AIDS, na kterou 24. 11. 1991 zemřel. Skupina Queen je dodnes aktivní. 

Vojta, H1.A 

Den bez mobilů  
 
Tento památný den proběhl v pondělí 17. října. Během 
dopolední výuky jsme se museli rozloučit s našimi 

miláčky!!! ☹ A jaké dojmy to v nás zanechalo? 
 
1. Popište převažující pocit z dnešní akce 
- Velký špatný 

- Bylo to divný nemít u sebe mobil ale zvládla jsem to 😊 
- Velmi velmi nervózní, agresivní, nechce se mi nic dělat, 
nejradši bych zdrhla ze školy 
- Vcelku v pořádku, bylo pro mě asi lepší si číst než být na 
instagramu 
- Nebylo to nic strašného 
- Super, povídali jsme si 
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2. Kdyby byla akce ještě delší, kde byste viděli svoji časovou hranici, co už by byl problém? 
- Takhle už bylo moc 
- Tak to bych nedala 
- Už teď to byl problém, moje hranice byla překročena 
- Kdyby byla delší tak asi umřu, 4 hodiny jsou akorát 
- Už tohle byl obří problém že někdo měl můj mobil 
- Asi to, že každý, hlavně já, ten telefon potřebuji 
 
3. Kolik hodin denně trávíte online? 
- 10 hodin, většinou si píšu nebo volám nebo hraju hry 
- klidně od rána do večera 
- Teď už úplně minimálně, s dojížděním na to nemám vůbec čas 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
4. Co si myslíte o lidech, kteří internet nepoužívají nebo jen velmi omezeně? 
- Moje babička a děda jsou frajeři 
- Je to asi jejich volba. Ať si dělaj co chtěj, ale mně do toho nekecaj 

- Podporuji je 😊 
 
 
Odpovídali studenti V1.A a H2.A  
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Čauko všichni čtenáři! Zdraví vás prváci 

veřejnosprávní činnosti. Máme pro vás 

příběh ze dne 26. 09. 2022. Kdy jsme se vydali 

na výlet do Buštěhradu navštívit 

fotovoltaickou elektrárnu.  

Ráno jsme se přepravili do Prahy, kde jsme 

nastoupili na metro a dostali se na další 

stanici, a tam jsme ještě chytli bus, kde nám 

krásně zahrál pán na kytaru. A po asi hodině a tři čtvrtě jsme se konečně dostali do Buštěhradu. 

Tam jsme ještě kousínek museli dojít pěšky. Což se spousta členům výletu nelíbilo jelikož, tam 

bylo spoustu bláta. Potom jsme si poslechli velice zajímavou exkurzi, která trvala přibližně 45 

minut. Z exkurze si každý odnesl něco jiného. Například: Že je postavena od roku 2010. A, že 

celkový výkon 

elektrárny je 2396 

MW. Což je asi na 700 

domácností. Nebo že 

spotřebuje za rok 

tolik elektřiny jako 3 

domy. Dokonce jsme 

se dozvěděli, že 

v rámci této oblasti se 

s ohledem na 

přírodní podmínky 

jedná o jedno 

z nejvhodnějších 

lokalit k umístění 

zařízení na výrobu elektřiny. Ještě jedna taková malá zajímavost je, že elektrárnu má na starost 

pouze 1 člověk. A abych nezapomněla někteří si z této exkurze odnesli čistotu jejich koupelny. 

Páni na exkurzi byli opravdu moc milí a kvůli tomu jsme si to všichni užili.  

To byl náš celý naprosto vyčerpávající den. Díky moc za přečtení a doufám, že vás to zaujalo 

stejně jako nás.  

 TAK ZASE PŘÍŠTĚ! 

Helena a studenti V1.A 
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Gastronomické okénko 

 

Skořicoví šneci 
 
Hey guys.  
 
Začal nám podzim, takže přicházíme s podzimním receptem na 
skořicové šneky. Připravíme si osm ingrediencí :  
máslo, mléko, cukr, sůl, vajíčko, droždí, hladkou mouku a skořici.  
     Vezmeme si misku, ve které si připravíme těsto. Jako první si 
do misky odměříme 400 g hladké mouky. Rukou nebo hrníčkem poté uděláme uprostřed důlek 
a do ní dáme jedno celé vejce. Rozdrtíme v ruce droždí a přidáme k vejci. Přisypeme tři 
polévkové lžíce cukru a přidáme čtvrt lžičky soli. Odměříme si hrnek mléka a nalijeme také do 
důlku. Přidáme ještě poslední ingredienci čtvrtku másla. 
     Ted začneme smíchávat vše dohromady. Přidávejte mouku podle lepivosti a mléko pokud 
se těsto drolí. Můžete použít i mixér. Po důkladném promíchání nechte těsto jednu hodinu 
odstát v míse a tu přikryjte utěrkou, aby Vám těsto neokoralo.  

     Mezitím co těsto kyne tak si vezmeme menší 
misku, cukr, skořici a máslo. Máslo necháme 
změknout, ale ne rozpustit. Do misky dáme cukr a 
trochu skořice. Podle toho jak to chcete vy sami 
namíchat.  
     Po tom co nám těsto vykyne tak si připravíme vál 
a posypeme ho moukou těsto nožem rozdělíme na 
dvě půlky a jednu vrátíme zpátky do misky. Druhou 
rozválíme válečkem aby těsto nebylo ani moc tenké 
ani moc tlusté. Pomažeme celé těsto změklým 
máslem a vrchovatě posypeme směsí skořice a cukru. 
Stočíme těsto dohromady tak aby bylo jako roláda. 
Rozkrájíme celé na asi deset kusů. Podle toho jak je 
vaše těsto velké. To samé uděláme i s druhým kusem 
těsta. Jednotlivé šneky poté dáme na plech s pečícím 
papírem a dáme do trouby.  
     Trouba by měla být předehřátá na dvě stě stupňů 
a šneky budeme péct kolem dvaceti pěti minut.  
Můžeme servírovat s jogurtem s malinami nebo 
jakýmkoliv ovocem.  
Ať Vám chutná!  
  
Veronika +  Týna, H1.A 
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Penne těstoviny 

3 lžíce rajčatového protlaku 

250 ml smetany na šlehání 

3 stroužky česneku 

polovina menší cibule 

lžička másla 

250 g těstovin 

150 g sýra 

 

Jako první na pánev dáme trocha másla, potom na to hodíme cibulku, po chvíli i česnek. Poté 

přidáme protlak a chvilku necháme na pánvi orestovat. Do protlaku přilejeme smetanu, 

necháme aspoň 5 minut vařit. Po pěti minutách přidáme sýr, zase promícháme. Pokud je 

omáčka moc tekutá, můžeme smíchat mouku s vodou a vlít to do omáčky (hned se to zahustí). 

Až bude omáčka dostatčně hustá, tak přidáme těstoviny a máme hotovo 😊 

Katka a Adéla, H1.A 

 

Sexuální obtěžování na denním pořádku 

Rády bychom řekly že tohle je téma o kterém se mluví, ale nebudeme lhát.                            

Nedopočítali bychom se kdyby jsme počítali kolik lidí si prošlo sexuálním obtěžováním v 

podobě osahávání, nechutných narážek, pokřikování a neřekli o tom nikomu, ani rodičům, 

nejlepšímu příteli, nikomu.                                                                                                         

Každý den se stane několik takových případů a když se nad tím zamyslíte je to opravdu 

nechutné. Kolik lidí si tímto prošlo od členů své rodiny? Známých jejich rodičů? Lidí které znají 

celý život? Neříkáme že se proti tomu dá nějak bojovat nebo se bránit, ano samozřejmě jde 

nosit u sebe nonstop pepřák, malý nožík, nebo něco podobného, ale v kolika případech by 

Vám opravdu malý nožík pomohl? Věříme že v několika ano, ale ne ve všech. V tomhle 

''článečku'' , který dvě malý holky napsaly po škole na lavičce, se asi nic moc nového nedozvíte, 

ale jen si uvědomte že doprovodit kamarádku k domu, když pro Vás za chvilku přijede máma 

je o hodně lepší než si odjet s mamčou a jí nechat jít samotnou, už tímhle jde malinko pomoct. 

Dávejte na sebe všichni opravdu pozor, nikdy nevíte jací psychopati se toulají venku a ve vašem 

okolí.  

Niki + Domi, H1.A 
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Letní praxe v Německu: Schöneck war schön 😊 
 

Nejdříve jsme měla smíšené pocity a nevěděla jsem co očekávat. 

Hlavně co se jazyka týká. Tyto pocity ale vymizely, protože tam 

pracovali i Češi, kteří nám první dny pomáhali s překladem a 

porozuměním. Díky ranním směnám jsem měla možnost pracovat 

převážně s německým personálem, takže to mi velmi pomohlo 

v posunutí v jazyce. 

Všichni tam byli milí a ochotni nám pomoct. Byla tam stále 

uvolněná a příjemná atmosféra, takže ten měsíc nakonec utekl 

rychle. Měli jsme se tam dobře (spali jsme normálně v hotelovém 

pokoji a měli jsme zařízenou plnou penzi). Měli jsme možnost si 

vyzkoušet i něco nového a za mě to byla velmi dobrá zkušenost, která mi rozhodně byla 

přínosem. 

Ariana, H3.A 

Naši reprezentanti v Schönecku:       
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Co se ještě dělo 
 

Losování témat maturitní práce 

 

JumpPark v Praze 

Na filmu Třináct minut 

 

 

 

Burza škol Mladá Boleslav 
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Strašný Halloween 

 

 

 

 

 

 

Děsiví žáci a příšerní učitelé 

                   Další halloweenská strašidla 

 

 

 

 

 

 

 

 

Veletrh For gastro & hotel 2022 
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PRESOVAČ – ROZHOVOR S ABSOLVENTEM ŠKOLY 

V rubrice Presovač pokládáme otázky absolventům naší školy.  

Dnes je to naše úspěšná absolventka z roku 2019 Lenka Rousková. 

 
Proč jste se rozhodla jít na hotelovou střední školu v 
Mladé Boleslavi? 
 
Rozhodla jsem se jít na hotelovou školu, protože mě 
tohle odvětví v tu dobu určitým způsobem zajímalo a 
Mladoboleslavská hotelovka byla nejblíže k mému 
domovu, takže bych nemusela být někde na intru. 
 
Jaké pro Vás byly začátky na škole a na praxích? 
 
Začátky byly trochu těžší, ze základky se najednou 
dostanete na střední školu, kde zatím nikoho neznáte 
a musíte se nějak začlenit do kolektivu a najít si 
nějaké kamarády. To se mi povedlo celkem dobře, s 
pár z mých spolužáků se vídáme doteď.  
Vstávání na praxe se mi moc nelíbilo, protože jsem 
bydlela v malé vesničce, kde jel autobus maximálně 

3x denně, tudíž jsem na praxe do Prahy musela vstávat ve 4 hodiny ráno. 
Praxe jako takové zas tak špatné nebyly nebo asi taky záleželo na daném hotelu, jak to tam 
fungovalo. 
 
Jak jste byla celkově spokojená s výběrem školy? 
 
Jelikož byla tato škola soukromá a studenti za ní platili určitou částku, tak jsem očekávala asi 
trochu lepší úroveň. První 3 roky byly takové chaotické, jelikož jsme se se školou hodně 
stěhovali, tudíž jsme jako studenti byly kolikrát zmatení. 
Když bych mohla vrátit čas a vrátit se do 9. třídy, kdy jsem si vybírala na jakou školu půjdu, tak 
bych si asi zvolila jinou. 
 
Jaké byly Vaše první pocity na škole a na praxích? 
 

První pocity ze školy byly dobré, všichni učitelé se zdáli být v pohodě, prostory školy také 
nebyly špatné, výuka byla zajímavá. 
První pocity z praxí byly hrozné, bála jsem se, že to nezvládnu. Bála jsem se komunikovat s 
hosty nebo jsem se bála, že něco rozbiju nebo na někoho něco vyliji. 
 
 
Kam jste postupovala dál ze střední školy? 
 
Když jsem úspěšně absolvovala školu, tak jsem hledala práci v oboru, byla jsem na pohovoru 
v jedné cestovní kanceláři, bohužel kvůli nedostatku zkušeností mě nevzali. Poté jsem šla na 
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zkoušku do jedné nejmenované kavárny v Mladé Boleslavi, byla celkem známá, ale něco mi 
tam nesedělo a tak jsem tam nenastoupila.  
 
Pokračujete dál ve studování hotelnictví?  
 
Nepokračuji, už delší dobu pracuji mimo vystudovaný obor.  
 
Máte nějaké zážitky na které ráda vzpomínáte? 
 
Ráda vzpomínám na společné výlety, které jsme na škole podnikli. Potom také na projektové 
dny, které pořádal pan učitel Fidler nebo třeba na zajímavou a vtipnou výuku němčiny pana 
učitele Skopce.  
 

Byl pro Vás výběr školy složitý nebo jste hned věděla že chcete na tuto školu? 
 
Ano, výběr školy byl složitý. V té době jsem vůbec nevěděla co chci dělat. Nakonec jsem si ale 
vybrala a úspěšně udělala maturitu. 
 
Jak na Vás působili učitelé, měla jste nějaké oblíbence či neoblíbence? 
 
Celkově byly všichni učitelé v pohodě, ale určitě každý z nás má nebo měl svého oblíbence.  
Pro mě to byly asi paní učitelka Šlapáková, kterou jsme měli jako třídní učitelku, byla fajn a 
férová, dalo se s ní popovídat. Jako další by byl pan učitel Burkovec, kterého jsme měli na 
tělocvik, matematiku a počítače, byla s ním sranda a jednal s námi na rovinu. Také musím 
zmínit i pana učitele Fidlera, který nám výuku zpestřoval různými videi nebo projekty. 
 
Alice a Eliška, H1.A 
 
 
 

Třída H4.A 
zve všechny na 
KRÁLOVSKÝ BÁL 
17. 2. 2023 
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Co nás čeká aneb Školní kalendář   hodnocení H2.A 

 

16. listopadu   baristický kurz  H1A   😊 😊  

25. listopadu                 Den otevřených dveří 1  😊 

5. prosince   mikulášská nadílka   😊 

8. nebo 15. 12.  zájezd Drážďany   😊 😊 😊 😊 

16. prosince   Den otevřených dveří 2  😊 

22. prosince   vánoční besídky   😊 😊 

23. 12. – 2. 1.   vánoční prázdniny   😊 😊 😊 😊  

8. – 14. ledna    lyžařský kurz Jizerky   😊 😊 😊 😊 😊 

20. ledna   Den otevřených dveří 3  😊 

leden    kurz vyřezávání ovoce a zeleniny 😊 😊 😊 

2. únor a   exkurze do výrobny Coca-coly H123 😊 😊 😊 

3. únor a   pololetní prázdniny   😊 😊 😊 

17. února   maturitní ples    😊 😊 😊   
 

 

 

 

 

 

 

Toto PRESSO vám připravili studenti H1.A s drobnou pomocí* svého učitele češtiny 😊. 

Elektronická verze na školním webu a facebooku. 

*)  drobná pomoc =  


